



Referat til bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 1/2 2024 kl. 19:00-21:00 i Sportspark Blåvandshuk

Deltagere: Marie Lydicksen, Liva Thomsen, Jørgen Søndergård, Camilla Hedegaard og Anne Thude Nielsen (referent).

Afbud: Kasper Thorlund, Charlotte Ibsgaard, Charlotte Møller

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde
Begge dele godkendt.
2. Bordet rundt
Marie, Jørgen, Camilla, Liva og Anne: Intet nyt
3. Årshjul
 - Børne og unge afslutning – fredag den 22/3-24 kl. 17:30-20:30 (badeland kl. 19-20)
 - o Marie booker hallen og badeland.
 - o Drikkevarer: Vi vil gerne have det levereret fra hallen og sælger selv.
 - o Mad: Marie undersøger muligheden i Super Brugsen
 - o Bestik lånes i pyramiden - Marie
 - o Invitation – Anne laver den
 - o Salg af Bambusa strømper
 - o OK – manden sammen evt. Sammen med Jørgen Gammelgaard – Anne tager fat i begge.
 - o Der må kåres to spillere på hvert hold – på U11 og U13 - Liva og Josefine er informeret.
De yngre hold får en medalje
 - o Hjælpere: evt. Viv, Kurt, Anne Lyngbo og Laurits (Camilla spørger)
 - o Årets profil: Vi ligger hovederne i blød
 - Opdatering af årshjul – det kigger Marie og Anne på
4. Generalforsamling
Mandag den 18/3 kl. 19 – Sportspark Blåvandshuk
Anne sørger invitation ligges op på hjemmesiden og på FB senest 3 uger før.
Charlotte Møller stiller ikke op.
5. Forårsstævne Silkeborg – Voel. Skal vi have tilmeldt U9 mix, U11 og U13 piger?
Vi undersøger lige ved Kasper, om han har tilmeldt.
U9 mix springer over.

6. Trænere til kommende sæson – ingen er afklarede, blot listet op.
Laura (Trille Trolle)
Mikkeline (Trille Trolle)
Cecilie (Trille Trolle)
Allan (U9) – Marie spørger Allan
Sara (U9) – Vil evt. gerne U11 piger
Julie (U9) – Vil evt. gerne U11 piger
Liva (U11 –U13) – vil gerne have et hold
Josefine (U13) – Liva spørger
Mette (U11) – Anne spørger
Emilia (U11 og U5/7) – Så vidt vi ved skal hun på efterskole.
Nanna (U5/7)
Kasper (Herre) – Evt. fortsætte på Herre.
Charlotte (Dame senior) evt. U19 P – såfremt der kunne blive et hold.
Rikke (Dame senior) – skal ikke være træner til næste år.

Sine Møller (Liva spørger hende) og Cecilie og Emilie Harborg skal vi have fat i til kommende sæson.
Michael Willadsen?

Kasper kigger på Senior trænere.

Hvis vi påtænker et U19 hold til næste sæson – vi skal have spredt rygten om muligheden for et hold. (OBS hvis der bliver noget, skal vi melde os ud af samarbejdet med Varde).

7. Trænersituationen på U5-7 – ny status
Fortsætter som det er nu resten af sæsonen.
8. U19 piger og damesenior – flere spillere til klubben – evt. opstartsmøde
Punktet udsat til næste møde – hvor vi forhåbentlig har Charlotte og Kasper med 😊
9. Samarbejde med Varde
Der er ikke kommet referat fra mødet i december. Anne efterspørger
Vi må se hvad der bliver af samarbejdshold til næste år.
10. Sponsorudvalg
De har betalt alle sammen.
11. Nyt fra kassereren
- Kontingenter – alle kontingenter er halveret.
 - o Det har været en sej kamp at indkræve kontingent for U5/7 – men det lykkes langt om længe.
 - Ansøgning om midler fra DIF og DGI's foreningspulje – åbnet fra den 1. februar
Forslag: reaktionslys, Liva ønsker sig en taktik tavle, store terninger til senior, overtrækstrøjer, røde hække og kegler.
<https://www.dif.dk/.../stoett.../dif-og-dgi-s-foreningspulje>
kunne Camilla evt. være interesseret i at ansøge?
12. Nyt fra den turneringsansvarlige
Brag i hallen i denne sæson – der er desværre ingen gode datoer hvor vi har mange hold der spiller.
13. Evt.
- Ingen punkter.
14. Næste møde – onsdag den 28. februar kl. 18:30-20:00

Lina Thomsen
Lise Sørensen

Anne Rude

Camilla Stegmann